
 
 

 

                                Αθήνα, 7 Ιανουαρίου  2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Σοβαρές καταγγελίες ιατρών, που μετατίθενται σε 

νοσοκομεία της Βορείου Ελλάδος». 

Σοβαρότατες είναι οι καταγγελίες στις οποίες προβαίνουν ιατροί, οι 

οποίοι καλούνται το τελευταίο διάστημα εκτάκτως να μετακινηθούν από 

νοσοκομεία της Αθήνας σε νοσηλευτικές δομές της Βόρειας Ελλάδος λόγω των 

εξαιρετικών αναγκών, που προέκυψαν εν μέσω της πανδημίας του κορονοϊού. 

Τα πραγματικά περιστατικά, που συνοδεύουν τις εν λόγω μετακινήσεις, 

προκαλούν ανασφάλεια και αναδεικνύουν για ακόμη μια φορά την 

προχειρότητα με την οποία η Κυβέρνηση διαχειρίζεται την πανδημία αλλά και 

υποδηλώνουν ότι αντί της επίταξης ιδιωτικών κλινικών, ουσιαστικά διενεργείται 

επίταξη ιατρών. 

Συγκεκριμένα, το  ιατρικό προσωπικό της χώρας, που έχει κληθεί να 

συνδράμει στην αντιμετώπιση της υγειονομικής κρίσης, βιώνει καθημερινά 

συνθήκες πολέμου, οφειλόμενες  στην παντελή απουσία κυβερνητικού πλάνου 

και οργανωτικού σχεδίου. Μεταξύ όλων των άλλων δυσχερειών, οι ιατροί 

προσφάτως ήρθαν αντιμέτωποι με τη διενέργεια έκτακτων και προσωρινών 

μετακινήσεων ιατρών, από νοσοκομεία της Αθήνας σε νοσοκομεία της Βορείου 

Ελλάδος, οι οποίες σχεδιάστηκαν και εκτελέστηκαν σε συνθήκες απόλυτης 

προχειρότητας. Όσοι μετακινήθηκαν αντιμετώπισαν τις εξής απαράδεκτες 

καταστάσεις: α) εκ των προτέρων γνώριζαν μόνο την υγειονομική περιφέρεια 

του νοσοκομείου στο οποίο μετατίθενται και όχι ακριβώς το νοσοκομείο, β) 

τελούν σε πλήρη άγνοια ως προς το χρονικό διάστημα για το οποίο ισχύει η 

μετάθεση, γ) απουσιάζει οποιαδήποτε πρόβλεψη ή ενημέρωση για το θέμα της 

σίτισης και διαμονής τους. Χαρακτηριστικό είναι πως, σύμφωνα με τις 

καταγγελίες οι ιατροί μπαίνουν σε ένα πούλμαν μαζί με άλλους συναδέλφους 

τους και έπειτα από το ταξίδι προς τα βόρεια της χώρας ξεκινά η «διανομή» 

τους σε νοσοκομεία (η 4η ΥΠΕ καλύπτει τη Μακεδονία και τη Θράκη). 

Ειδικά, ως προς το ζήτημα διαμονής, όπως χαρακτηριστικά αναφέρουν 

οι ιατροί, με δεδομένο ότι μόλις το προηγούμενο βράδυ ενημερώνονται για τον 

τόπο όπου θα μετατεθούν, δυσχεραίνονται υπερβολικά για την ανεύρεση 
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χώρου να διαμείνουν. Χαρακτηριστική είναι η περίπτωση της προτροπής ενός 

διοικητή νοσοκομείου να διαμείνουν οι ιατροί σε κρεβάτια του εφημερίου, εντός 

του νοσοκομείου,  ενώ δεν είναι λίγοι οι ιατροί που προτίμησαν λόγω των 

συνθηκών της πανδημίας να διανυκτερεύσουν σε ξενοδοχεία με δικά τους 

έξοδα. Ως προς το ζήτημα της σίτισης, οι καταγγέλλοντες ιατροί αναφέρουν 

πως, κατά τη μετάβασή τους στα νοσοκομεία, οι διοικητές των νοσοκομείων 

που τους υποδέχτηκαν, τους προέτρεπαν να κρατήσουν αποδείξεις από τα 

γεύματα, που θα αγόραζαν, ώστε να αποπληρωθούν σε δεύτερο χρόνο από το 

δημόσιο. Η έκδοση αποφάσεων για κάλυψη και προκαταβολή δαπανών 

μετακίνησης έχει παραλειφθεί, με αποτέλεσμα να αναγκάζονται οι ίδιοι οι ιατροί 

να βάλουν το χέρι στην τσέπη, δανείζοντας για ακόμη μια φορά το δημόσιο. 

Όλα τα ανωτέρω, προστίθενται στην καθόλου τιμητική για την Κυβέρνηση λίστα 

των παραλείψεων στο χώρο της υγείας, που μετρά χιλιάδες νεκρούς και που 

καθημερινά δοκιμάζει τα όρια της αντοχής των υγειονομικών, οι οποίοι 

παρέχουν με αυτοθυσία τις υπηρεσίες τους στο Εθνικό Σύστημα Υγείας. 

Έχοντας υπ΄όψη ότι οι  χιλιοειπωμένες κυβερνητικές υποσχέσεις για 

αύξηση των δαπανών για την Υγεία και  ένταξη των υγειονομικών στα βαρέα 

και ανθυγιεινά επαγγέλματα, βάσιμα πλέον αμφισβητούνται,  

Με δεδομένο ότι οι υγειονομικοί εργαζόμενοι ακόμη αναμένουν την 

καταβολή του έκτακτου δώρου Χριστουγέννων και  

Εκτιμώντας  ότι όλα τα ανωτέρω κλονίζουν συθέμελα την εμπιστοσύνη 

των πολιτών και των εργαζόμενων ιατρών, καθώς αποτελούν ένα σύστημα 

βαθιά προσβλητικό, απαξιωτικό και προβληματικό, ο αρμόδιος κ. Υπουργός 

ερωτάται:  

1) Σε ποια ακριβώς νοσοκομεία της Βορείου Ελλάδος αλλά και 

συνολικά της Επικράτειας έχουν διαπιστωθεί ελλείψεις και 

υπάρχουν πραγματικές  ανάγκες για άμεση μετακίνηση ιατρών; 

Πώς αποτυπώνεται αυτό σε αριθμούς και σε ποιες ειδικότητες 

αφορούν οι ελλείψεις; 

2) Ποιος είναι ο αριθμός των ιατρών, που έχουν ήδη μετακινηθεί 

από νοσοκομεία των Αθηνών σε νοσοκομεία της Βορείου 

Ελλάδος και σε  ποια συγκεκριμένα νοσοκομεία έχουν 

διενεργηθεί οι μετακινήσεις; 

3) Ποιο είναι το χρονικό διάστημα για το οποίο θα ισχύσουν οι 

μετακινήσεις των ιατρών; 

4) Με ποια κριτήρια γίνεται η επιλογή όσων μετακινούνται; 

5) Πρόκειται να λάβουν τα οδοιπορικά τους ή αμοιβή για εκτός 

έδρας υπηρεσία; Θα υπάρξει πρόβλεψη κονδυλίου για 

προκαταβολή των σχετικών ποσών; 

Ο ερωτών βουλευτής 



 
 

Μάρκου Κώστας 

Αμανατίδης Ιωάννης 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γκιόλας Ιωάννης 

Καλαματιανός Διονύσης 

Κασιμάτη Νίνα 

Λάππας Σπύρος 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Μωραΐτης Θάνος 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος(Σάκης) 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

Σκουρλέτης Παναγιώτης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Χαρίτου Δημήτριος 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




